
Protokół Nr XI/2011 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 28 czerwca 2011 roku 
 

Otwarcia obrad sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie      
Adam Mysiara. 
Stwierdził iż w chwili rozpoczęcia obrad obecnych jest 12 radnych co stanowi 
odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Dariusza Juszczyk. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 
powołania Rady Społecznej MGOZ w Sędziszowie. 
Zaproponował wprowadzenie tej uchwały jako pkt. 13. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętą poprawką. 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych . 
7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2010 rok. 
8. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu 

wykonania budżetu gminy za 2010 rok: 
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2010 rok, 
- odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za 2010 
rok, 
- odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Sędziszowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2010 rok, 
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Sędziszowa absolutorium za 2010 rok, 
- odczytanie informacji o stanie mienia komunalnego, 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

       9. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr VI/40/2011 w sprawie trybu i sposobu    
           powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz   
           szczegółowych warunków jej funkcjonowania. 

10. Uchwała    w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2010 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 

11. Uchwała     w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu 
finansowego za 2010 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w Sędziszowie. 

12. Uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy. 
13. Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej MGOZ w Sędziszowie. 



 
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
15. Wolne wnioski i dyskusja. 
16. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od ostatniej sesji. 
Planowaliśmy zastępcze wykonanie przyłączy kanalizacyjnych, gmina 
organizowałaby przetarg a chętni wpłacaliby w transzach ale nie możemy tego zrobić 
bo jest za mało chętnych, musiałoby być 100%. 30 października mija termin 
podłączenia posesji do kanalizacji tam gdzie są wyjścia i możliwości. Z chwilą 
podłączenia energii przez ZEORK uruchamiamy tłocznie ścieków na Kieleckiej i 
Gródku do nowej oczyszczalni. 
Po poprzedniej sesji zgłosiliśmy do ZDP interpelacje radnych i otrzymaliśmy 
odpowiedzi dla: 
N. Jawor – droga Piołunka wykonanie do 15 lipca, 
J. Strzelec – wyrwy w drogach powiatowych były robione remonterem, 
Z. Gładki – kamień na drogę zostanie dowieziony w lipcu, 
Z. Adamski – odpowiedź była już udzielona, 
A. Mysiara – chodnik w Rynku będzie naprawiony w sierpniu, 
W. Tabor – uzupełnienie poboczy droga Piła w miesiącu lipcu. 
Radny J. Wiencek 
- 30 października mija termin podłączenia się posesji do kanalizacji, co w sytuacji gdy 
nie wszyscy się podłączą? 
Pan Burmistrz 
- tak powinno być, jeśli nie to mamy problem, podjęliśmy uproszczoną procedurę 
która określa co trzeba zrobić aby się podłączyć. 
Radny J. Strzelec 
- koszt ganku w Krzcięcicach 17tys. jaki on jest duży? 
- zbiorniki na ścieki w Tarnawie też duże kwoty, 6tys. za paliki, 
- koszenie traw na terenie miasta, myślę że również gminy wokół świetlic, parkingi, 
Pana wybierało i miasto i wieś. 
Pan Burmistrz 
- była decyzja żeby zrobić ten ganek i został zrobiony, długo nikt nie chciał podjąć się 
tych prac, powadzono procedurę zapytania ofertowego później były negocjacje i 
ostatecznie ustalono cenę poniżej kosztorysowej, 
- podobnie było w Tarnawie nikt nie chciał się podjąć, każdy się dziwi że za takie 
pieniądze zostało zrobione, 
- gdybyśmy chcieli kosić przy wszystkich świetlicach to trzeba byłoby przyjąć 
dodatkowych ludzi bo się nie wyrabiamy. Są fundusze sołeckie, ludzie na wsi powinni 
się organizować i sami robić. My pomagamy przy większych uroczystościach. Trzeba 



zaufać ludziom i ich dobrej woli że potrafią zadbać o tereny , które mają w swojej 
dyspozycji. Pieniądze z wynajmu świetlic wpływają na rachunek gminy. 
Przy drogach gminnych wykasza ZUK. 
Podziękował KGW za przygotowania na Festiwal Ludowy, goście z zewnątrz byli 
wręcz zachwyceni. 
Radny N. Jawor 
- czy w budynku w Krzcięcicach mieszkają nasi mieszkańcy sprawdzić co się tam 
dzieje obok szkoły, 
- czy to prawda że nowy chodnik w Borszowicach będzie przesuwany o pół metra? 
Radny Z. Gładki 
- która ta droga na gruntach Agencji? 
- u nas przed uroczystością nie wołaliśmy o pomoc robiliśmy sami, 
- za wynajem są małe kwoty a i tak idą do gminy, gdyby zostały u nas to ludzie nie 
zniechęcaliby się i mielibyśmy na swoje potrzeby. Z tym wynajmem świetlicy to już 
są problemy, wynajmujący korzystają z wyposażenia a kto ma sprawdzać w jakim 
stanie jest oddawane, ostatnio nawet talerze nie były umyte. 
Radny M. Mentel 
- to poprzednia Rada zadecydowała o budowie ganku w Krzcięcicach i wnioskowała o 
przydział lokalu właśnie dla tej rodziny. Większość pewnie nie widziała tego ganku ja 
twierdzę, że został zrobiony po minimalnych kosztach i dobrze wykonany. Są 
problemy z używkami, jest tam konkubent i porządek wokół świadczy o jego 
mieszkańcach. 
Radny J. Strzelec 
- gdzie są te słupki za 6000zł? 
Pan Burmistrz 
- to koszt wszystkich słupków wzdłuż ul. Dworcowej celem zabezpieczenia drzewek, 
- chodnik w Borszowicach nie będzie przesuwany tylko poprawiony, 
- mieszkanie w Krzcięcicach, przyznam że nie do końca ta decyzja była przemyślana. 
Rodzina zameldowała się w naszej gminie i później to mieszkanie zostało przyznane 
dla matki z 5 dzieci.  
- droga na Kucaków przejęta od Agencji, 
- świetlicami wiejskimi zarządzają sołtysi i Rady sołeckie, ale nie macie osobowości 
prawnej i nie macie konta i tak każdy dochód musi wrócić do gminy. Dla nas jest to 
pewna uciążliwość rozliczania funduszy sołeckich i pilnowanie wydatkowania, 
- jeśli chodzi o ceny to na dziś takie są, my staramy się gospodarnie pieniądze 
wydawać. 
Radna B. Wójcik 
- dlaczego radny Jawor porusza ten problem na sesji, to nie jest miejsce żeby 
roztrząsać czyjąś sytuację rodzinną. Ta Pani była naszą mieszkanką, później mieszkała 
w Słupi. Wróciła na nasz teren to co mieliśmy nie pomóc tylko czekać na nieszczęście. 
Jeśli są problemy to od tego jest Policja. 
Ad. 6 
Radny D. Juszczyk 
- czy ul. Spółdzielcza już została zakończona, proszę o dopilnowanie bo wjeżdżają 
ciężkie samochody, w niektórych miejscach droga się zapada, widać trelinkę bo jest 
cienka warstwa asfaltu, proszę poprawić w ramach gwarancji, 



- właściciele sklepów k/fotografa proszą o uporządkowanie parkowania w dni 
targowe, bo blokują im dojazd do sklepów, 
- ul. Dworcowa od Witasa do Lewiatana przy krawężniku duże dziury, droga się 
zapada, 
Radny W. Tabor 
- remonty dróg zaczynamy w lipcu, sierpniu czy nie należy tego robić zaraz po zimie, 
- prosiłem o odziarnienie w kierunku p. Lipskiej, nie zrobione, 
- czy będzie robiony rów odwadniający od kaplicy w stronę świetlicy z 2 – 3 
przepustami? 
Radny J. Wiencek 
- proszę o odpowiedź na temat ul. Tysiąclecia na łączeniu się zapada, czy w takim 
stanie ją zostawiamy do 2012 roku połączone nakładką, włazy do studzienek krzywo 
oprawione? 
- k/SCK po kanalizacji duża rozpadlina przy krawężniku. 
Radny Z. Gładki 
- barierka na moście w Pawłowicach, w ubiegłym roku była powódź ratowaliśmy 
dobytek i od tej pory zgłaszam żeby ja zespawać, 
- Pawłowice k/stawów kierunek Łowinia pobocze nadal nie utwardzone tylko 
oznaczono taśmą, 
- co z nakładką którą oglądaliśmy, WOJTRANS twierdził że jest dobrze zrobiona, ja 
twierdzę że nie kluczem zrobiłem dziurę w asfalcie, pobocza również źle wykonane, 
- jakie są uzgodnienia w sprawie dróg dojazdowych do farm wiatrowych przez 
Łowinię, Dyrektor mówił że będą robić drogi dojazdowe. 
Radny N. Jawor 
- prosiłem o utwardzenie podjazdu dla autobusu Zapusta – Boleścice który teraz ma 
dojeżdżać po dzieci, wcześniej dowozili rodzice, w grupie jest dziecko 
niepełnosprawne, 
- kiedy będzie dowieziona szlaka do Zielonek, zbliżają się żniwa. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- rów w Sosnowcu nie jest zakończony, proszę aby przyjechała Komisja na miejsce, 
przepusty pod mostami miał robić powiat, 
- Baza TKR i lampa którą zgłaszam już od jakiegoś czasu, po ostatnim Festiwalu 
zamknięto furtkę i trudno po ciemku było trafić na kładkę, 
- 2 lampy na Klonowej zgłaszałem już kilka razy otrzymałem odpowiedź że jest 
oświetlenie od PKP, 
- sprawa wykonawstwa firmy WOJTRANS, u nas też asfalt się rozsypuje, 
- poprawić chodnik na Polnej, 
- malowano pasy w Sędziszowie, na drugi dzień już były czarne to co będzie za pół 
roku. 
Radny Z. Konieczny 
- poprosił o koszenie poboczy przy drogach gminnych od przystanku PKP w stronę 
Lipia i w stronę mostu do łąk, 
- przez rzekę są 2 przejazdy wysypane kamieniem 40 lat temu, prośba o dowiezienie 
kamienia i wyrównanie. 
Pan Przewodniczący 



- przez wiele lat trwały dyskusje na temat drogi między Słupią a Sędziszowem, 
geodeta zrobił rozgraniczenie proszę o odpowiedź w tym temacie. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- co będzie dalej z nielegalnym przepustem, nadal działki będą zalewane. 
Ad. 7 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwałę w sprawie  zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 
sprawozdania z wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2010 rok. 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XI/68/2011 
Ad. 8 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę RIO w Kielcach o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2010 
rok, opinia pozytywna. 
Radny S. Łazarski 
- odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej z dnia 9 czerwca 2011 roku w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa wraz z załącznikami: 
1) protokół z głosowania wniosku, 
2) opinia dotycząca informacji o stanie mienia komunalnego, 
3) opinia o sprawozdaniu finansowym. 
Następnie odczytał uchwałę Nr 65/2011 RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Sędziszowa za 2010 rok, opinia pozytywna. 
Komisja od początku roku odbyła 9 posiedzeń, wnikliwie było rozpatrywane 
wykonanie budżetu za 2010 rok, wyjaśnień udzielał Burmistrz , wynikiem naszej 
pracy jest wniosek o udzielenie absolutorium za 2010 rok. 
Pan Przewodniczący 
- realizację naszego budżetu jak również realizację wszystkich  naszych inwestycji 
RIO oceniła pozytywnie i nie tylko, świadczą o tym nagrody Wojewody i Marszałka 
co plasuje nas w czołówce województwa i kraju. 
Radny M. Mentel 
- zaległości podatkowe od osób prawnych i fizycznych to kwota ok. 200.000zł. Jakie 
działania podejmuje referat podatkowy żeby te zaległości ściągnąć? 
Pani Skarbnik 
- referat podatkowy wysyła wezwania do zapłaty, jeśli nie przynoszą skutków kieruje 
sprawę do komornika. Niektóre zaległości są nieściągalne z czym nie radzi sobie 
również Komornik czy Urząd Skarbowy, niektóre mają odroczone terminy płatności. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2010 rok: 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XI/69/2011 
Pan Burmistrz 
- podziękował Radzie za pozytywną ocenę pracy jego i Urzędu, było to możliwe dzięki 
współpracy wszystkich środowisk, bez której nie byłoby efektu. Był to kolejny rok dużych 
inwestycji na które wydano 43% budżetu przy nieznacznym zadłużeniu, bo realne zadłużenie 
narastające do nakładów inwestycyjnych 65mln. przez ostatnie 3 lata nie jest duże. Było to 
ogromne wyzwanie, wiele drobniejszych rzeczy nie było wykonanych ze względów 



organizacyjnych, teraz musimy się przygotowywać do pozyskania środków w rozdaniu 2014 -
2020. Gdy się widzi dobro wspólne a nie indywidualne potrzeby to są efekty. 
Podziękował za dobrą współpracę Radzie, Przewodniczącemu i,wszystkim pracownikom 
Urzędu, jednostkom organizacyjnym.  Od 2002 roku jesteśmy w takim samym stanie 
osobowym a realizujemy coraz więcej zadań. 
Pan Przewodniczący 
- życzył Burmistrzowi dalszych sukcesów w pracy. 
Ad. 9 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę zmieniająca uchwałę własną Nr VI/40/2011 w sprawie trybu i 
sposobu   powoływania i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz   
szczegółowych warunków jej funkcjonowania. 
W ramach nadzoru Wojewoda dopatrzyła się że zabrakło w składzie zespołu 
przedstawiciela organizacji pozarządowych i stąd ta dzisiejsza uchwała. 
Głosowanie 
14 głosów – za             uchwała Nr XI/70/2011 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę   w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2010 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za             uchwała Nr XI/71/2011 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę     w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu 
finansowego za 2010 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za              uchwała Nr XI/72/2011 
Ad. 12 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy: 
1) w projekcie uchwały podnieśliśmy wielkość kredytu w rachunku bieżącym z 500tys. na 
1mln ( przekazała radnym poprawiony tekst) bo jest to za mało na płatności za inwestycje, 
rachunki spływają a my czekamy na refundacje środków unijnych, jest to zmiana na krótki 
okres. 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XI/73/2011 
Przekształcamy ZUK w jednostkę budżetową, nie będzie w uchwale dotacji, każda zmiana 
powoduje zmianę załącznika inwestycyjnego, to samo jeśli chodzi o środki unijne też 
powodują zmianę załącznika. 
Urząd Marszałkowski wystawił decyzję na kwotę 8 000zł o nienależnie pobrane świadczenie 
z OPS druga na 3366zł, obie te kwoty gmina musi przekazać państwu i dopiero prowadzić 
sobie windykację. 
2) zmiany w budżecie powodują zmiany w WPF, odczytała uchwałę w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sędziszów na lata 2011 – 2020. 
Głosowanie 
14 głosów – za              uchwała Nr XI/74/2011 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 



- kończy się kadencja Rady Społecznej MGOZ w Sędziszowie musimy powołać nowy skład, 
proszę o podawanie kandydatur. 
Jan Strzelec – zgłosił Bożenę Wójcik 
Adam Mysiara – zgłosił Mariusza Gliwińskiego 
Wiktor Tabor – zgłosił Zdzisława Koniecznego 
Zbigniew Adamski – zgłosił Jana Psonak 
Nikodem Jawor – zgłosił Jana Strzelca 
Zbigniew Gładki – zgłosił Jana Wiencka 
Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę 
Przewodniczący poddał pod głosowanie Uchwała w sprawie powołania Rady Społecznej 
MGOZ w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za            uchwała nr XI/75/2011 
Ad. 14 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
D. Juszczyk – u. Spółdzielczą sprawdzimy na miejscu i wystąpimy o naprawy gwarancyjne, 
- sprawę parkowania trzeba uregulować, zakupimy znaki o zakazie parkowania przy sklepach 
w dni targowe, 
- o naprawę ulicy Dworcowej wystąpimy do ZDP, 
W. Tabor – postaramy się aby remonty bieżące w następnych latach rozpoczynać wcześniej,  
wiele czynników miało na to wpływ, większość zadań jest ujęta w przetargu. Od przyszłego 
tygodnia zaczynamy wozić kamień i szlakę, 
- umowa na wykonanie rowu jest podpisana. 
J. Wiencek – czekamy aby grunt siadł, firmy kanalizacyjne regulować ubytki, w tym roku 
Tysiąclecia nie będziemy robić, trzeba zaplanować położenie nakładki w 2012 roku, 
- k/SCK wystąpimy do firmy o uzupełnienie ubytków, 
- na kanalizację mieliśmy umowę ryczałtową, mamy sprawę w Sądzie z firmą KANDYD. 
Z. Gładki – będziemy się starać naprawić barierkę na moście, 
-  wystąpimy do ZDP o utwardzenie pobocza w Pawłowicach, 
- drogę Łowinia – Pawłowice miał robić Wojtrans ale nic nie wygrali na naszym terenie, 
- wystąpimy o naprawę i frezowanie w kierunku Baniaka i położenie nowego asfaltu, 
- dziś przyjeżdżają przedstawiciele firmy w sprawie farm wiatrowych, poprosiłem żeby 
znaleźli kompromis i wyszli z jakąś propozycją. Będzie to możliwe na etapie realizacji, teraz 
są uzgodnienia. Na terenie Nagłowic jest 10 wiatraków, wzięli więcej bo to są dodatkowe 
dochody dla gminy ok. 50-60tys. od jednego. Słyszymy co gminy robią żeby przyciągnąć 
inwestorów, zawsze inwestycja dotyczy jakiegoś miejsca w gminie proszę patrzeć na 
inwestycje jako dobro ogólne. Mam nadzieję że coś nam za to zaproponują, muszą jakoś 
dojechać a drogi polne będą robić. 
Radny Z. Gładki 
- gdy był poruszany temat wiatraków oponowałem, teraz jeśli już one będą  starajmy się coś 
w zamian uzyskać. Będzie szedł ciężki transport  40t żeby dowieźć cement, trzeba będzie 
wybrać i wywieźć ziemię. Mamy drogi dobre ale przy takim tonażu popsują się, jest droga na 
której mogliby położyć asfalt, chcą przestawić kapliczkę obiecują jej remont. Starajmy się coś 
ugrać, niech dadzą na piśmie co mogą zrobić i niech to zagwarantują a wiatraki niech będą. 
Pan Burmistrz 
- będziemy tak rozmawiać żeby coś uzyskać, to samo mamy z Lasami Państwowymi gdzie 
Nadleśnictwo powiedziało, że nie mamy prawa zabronić im wywożenia drewna i 
prowadzenia działalności. Staramy się tak podchodzić żeby nie zniechęcać a jednocześnie coś 
skorzystać. 



Radny S. Łazarski 
- popieram kolegę Gładkiego, przy Tysiąclecia był taki trójkąt utrzymywany przez ZUK, 
przyszedł wykonawca kanalizacji korzystał z tego terenu i do dziś nie został uporządkowany. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- jest wyjście robić drogę do Nagłowic do góry i będą również korzystać mieszkańcy Łowini. 
Pan Burmistrz 
- ten projekt budowy nowej drogi odrzucili, gdy mają powiatową i uzgodnienia. 
Prosiłem o drogę Łowinia – Wojciechowice do PKP, musimy jakiś klimat na przyszłość sobie 
budować. 
Radny Z. Gładki 
- i uważam że to zadowoliłoby ludzi. 
Pan Burmistrz 
- oni nie wiedzieli jak się zachowa Zarząd Spółki, z czym dzisiaj przyjadą nie wiem ale 
poinformuję Radę gdy będę znał propozycje. 
Radny Z. Gładki 
- jest droga tłuczniowa nie sobie ją utwardzą. 
Radny J. Strzelec 
- mówi Pan że Nadleśnictwo musi drewno wywieźć, nie neguję tego ale wywozi prywatna 
firma, bez odpowiedniego zabezpieczenia ładunku. 
Radny W. Tabor  
- niech inwestor uszanuje również nas , w lesie sielskim zrobili  ładną szosę a mają przecież 
drogę na Grązów. 
Pan Burmistrz 
- dalszy ciąg odpowiedzi dla radnych: 
N. Jawor – rozeznamy miejsce do utwardzenia dla autobusu, 
- szlaka do Zielonek będzie wożona w następnym tygodniu, 
Z. Adamski – rów w Sosnowcu wg nas jest zakończony, przepusty pod mostem gdzie jest 
droga powiatowa jest mały przepływ bo z obu stron są betony i ograniczają światło, w 
zakresie zadania nie mieli kruszenia betonów. To co mieli w zakresie robót to wykonali, 
przebudowa tego to inwestycja, racjonalniejsze będzie co roku wybieranie ziemi. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- są 2 rury o przekroju Ø 50 a w środku rura Ø 100, przy dużej wodzie blokuje przepływ, jest 
możliwość ominięcia mostu, 
- następny rów węższy bo przeszkadzają rosnące tam drzewa, czy nie można ich wyciąć? 
Pan Burmistrz 
Z . Adamski - nielegalny przepust jest na terenie Słupi, walczyliśmy  była Policja, strażacy z 
PSP, wystąpiliśmy do Wójta Słupi i czekamy na odpowiedź, my wszystkie środki 
wyczerpaliśmy. 
Słupia kilka lat temu robiła to na zgłoszenie, nie mieli pozwolenia wodno – prawnego, jest 
możliwość sprowadzenia wody do rowu, który my zrobiliśmy, 
- ustaliliśmy że 1 lampa na Klonowej będzie na istniejącym słupie, drugą możemy zapisać w 
budżecie na 2012 rok, 
- chodnik przy ul. Polnej sprawdzimy, 
- pasy zostały pomalowane,  
D. Juszczyk – dojazd do Tartaku jutro dojedziemy i sprawdzimy, tam jest 4cm asfaltu na 
trelince, jeśli będzie taka potrzeba to w przyszłym roku jeszcze jedną warstwę trzeba położyć. 
Z. Konieczny – wykaszanie przy drogach gminnych będziemy się starać robić sukcesywnie. 
- gdy na terenie będzie równiarka będziemy prosić radnych z danego terenu o pilnowanie jej 
pracy, 
- utwardzenie przejazdu przez rzekę zgłosimy, 



Z. Adamski – odtworzenia pasa Sosnowiec – Rożnica było robione w 2010 roku, geodeta 
wytyczył stan działki p. Sieczki i Misiowski, złożyli podpisy przyjęcia granic, od strony 
wschodniej granica dochodzi do ogrodzenia p. Sieczki. Ani Sieczka ani Misiowski nie wnieśli 
uwag. 
Pan Przewodniczący 
- koszt dla mnie nie jest istotny, ważne że wiele gorzkich słów padło pod moim adresem. 
Sołtys P. Blin 
- od ubiegłego roku nie słyszę o żadnym sporze między tymi panami. 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pisma skierowane do Burmistrza, przekazane do wiadomości Rady Miejskiej od 
Rady Pedagogicznej i Rady Rodziców SP w Krzcięcicach o przedłużenie terminu podjęcia 
decyzji w sprawie wyboru formy prowadzenia szkoły. 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej o podaniu do zaakceptowania karty i spisu 
inwentaryzacyjnego nieruchomości przeznaczonej do komunalizacji z mocy prawa , położoną 
w Sędziszowie Obr. 01 o powierzchni łącznej 0.4000ha pozostającą w zarządzie UM i ZUK 
(teren hydroforni w osiedlu Na Skarpie i bezpośrednia okolica). 
Rada pozytywnie zaopiniowała przedstawione materiały. 
- odczytał odpowiedź do Wojewody Świętokrzyskiego w związku ze skierowaną skargą 
NSZZ Solidarność pracowników oświaty (pismo w załączeniu do protokołu). 
Pani Sekretarz 
- pismo skierowały Zw. Zawodowe „Solidarność” z zarzutem że nie otrzymały dopowiedzi na 
swoje pismo skierowane do burmistrza, w którym poruszali cały szereg uwag do procedury 
Konkursowej na dyrektora tworzonego Zespołu Szkół. Wyjaśnieniem skargi zajęła się 
Komisja Rewizyjna na prośbę Przewodniczącego Rady. Po przeanalizowaniu dokumentów 
Komisja Rewizyjna udzieliła odpowiedzi do Rady Miejskiej. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał wyciąg z protokołu Komisji Zdrowia, Ładu i Porządku Publicznego w sprawie 
bezpłatnego udostępnienia 1 lub 2 dni w miesiącu boiska dla grup zorganizowanych. 
Radny J. Wiencek 
- Przewodniczący Rady przekazał do naszej Komisji pismo rodziców z podpisami o 
możliwość bezpłatnego korzystania z orlika. Komisja podeszła do tematu w ten sposób aby 1 
lub 2 dni w miesiącu w godzinach popołudniowych udostępnić boisko dla grupy 
zorganizowanej minimum 10 osób , po wcześniejszym zarezerwowaniu. 
Przedstawiamy do rozważenia taki wniosek, są wakacje chcielibyśmy prosić o szybką 
decyzję. 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy Zielonek proszą u utwardzenie masą zajazdu dla autobusu przy remizie, 
- ponawiam wniosek o remont hydrantów w Zielonkach, 
- zgłaszałem wniosek o drogę do Piołunki, wycofuję go bo sprawa została załatwiona przez 
Agencję. 
Pan Przewodniczący 
- czy moglibyśmy dzisiaj podjąć decyzję w sprawie boiska bo idą wakacje i młodzież 
chciałaby korzystać. 
Rada poparła wniosek Komisji Zdrowia. 
Pani Sekretarz 
- OSiR jest trwałym zarządcą obiektu, nie może być ubezwłasnowolniony, myślę że taką 
decyzję może podjąć Dyrektor. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- co dalej z lampą i furtką przy Bazie TKR? 



Pan Burmistrz 
- lampa przy Bazie TKR to inwestycja nie da się zrobić z dnia na dzień, 
- o zamknięciu furtki w trakcie imprezy zdecydowała ochrona bo nie byli w stanie obstawić 
wszystkich wyjść. Byliśmy zadowoleni z ich pracy bo opanowali pewne momenty zapalne już 
na początku i był spokój. 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- tam jest bardzo ciemno trzeba to rozwiązać. 
Radny Z. Gładki 
- czy wiadomo gdzie firma od wiatraków będzie wywozić ziemię, tam jest warstwa kamienia 
który można wykorzystać na przejazd. 
Radny M. Mentel 
- czy oprócz wiatraków 5 w Łowini i 1 na Wojciechowicach są dalsze plany, czy na więcej 
nie dostali pozwolenia? 
Pan Burmistrz 
- będzie jeszcze 7 na terenach Grązów , Piołunka i Aleksandrów. 
Ad. 16 
Przewodniczący zamknął obrady XI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie kadencji                
2010 – 2014. 
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